
• IZOBRAŽEVANJE
IN USPOSABLJANJE
DELEGATOV V KS
ZADOBROVA-
SNEBERJE

NAŠTETE
ŽE ZNANE
SLABOSTI

Ta mesec se je v krajevnih
skupnostih pričelo izobraže-
vanje in usposabljanje delega-
tov za obdnsko skupšdno in
za skupščine samoupravnlh
interesnib skupnosti, Iri ga or-
ganizira obtinska konferenca
SZDL. Kot prvo temo so de-
legati obravnavali nadaljnje
naloge razvoja in krepitve po-
litičnega §istema sodalistič-
nega samonpravijanja in
vlogo subjektivnih sil pri tem.
V drngem delu izobraževanja,
id bo potekal v jeseni, pa bodo
govoriM o svobodni menjavi
dela, samoupravnem planira-
njn, nadonalnem vprašanju in
graditvi jugoslovanske fede-
radje.

Kot prvi so bili 22. marca
na vrsti delegati iz KS Zado-
brova — Sneberje. Od 65 de-
legatov se jih je pogovra ude-
ležilo 25. V krajevni skupno-
sti menijo, da nekoliko slabši
odziv ni posledica nezanima-
nja za obravnavane teme,
temveč časovne stiske, ki naj-
bolj pesti krajane, ki so druž-
benopolitično delavni.

Uvodne misli o delegatskih
odnosih je povedal piedstavnik
delavske univerze Jože Skok, ki
je v nadaljevanju pogovora sku-
paj z Rezko Škrlj, članico preda-
vateljskega aktiva občine, in Jo-
žetom BenčiDO, predsednikom
KK SZDL, odgovarjal na vpra-
šanja delegatov.

Zdi se, da so otroške bolezni
našega delegatskega sistema ni-
kakor nočejo pozdraviti. Tudi de-
legati iz KS Zadobrova — Sne-
berje so našteli že znane, večkrat
izrečene ugotovitve o preobSir-
nem in nerazumljivem gradivu,
nesklepčnosti delegadj, zlasti za
si&e, osamljenosti delegatov pri
njihovem delu, pomanjkanju po-
vratnih informacij, občutku ne-
moči, kadar obranvavajo de-
name zadeve. Menili so tudi, da
bi morali biti delegarije tesneje
povezane z življenjem v krajevni
skupnosti, s socialistično zvezo in
svetom KS (splošna delegacija).
Tudi ni prav, da zbori uporabni-
kov postajajo takorekoč zbori
izvajalcev, saj so v njih kot dele-
gati ljudje, ki poklicno delajo na
področju, katerega zastopajo kot
uporabniki.

Ker zdajšnji način financiranja
krajevnih skupnosti ne nudi
možnosti, da bi le-te nekatere za-
deve urejale same, morajo svoje
potrebe vključevati v občinske
programe, kar pa pogostokrat
zahteva veliko vztrajnosti. Kako
uskladiti širše in ožje dnižbene
interese, je namreč pomembno
vprašanje naših delegatskih od-
nosov.

Nasploh kaže glede pogovora v
KS Zadobrova — Sneberje ugo-
toviti, da je bilo zastavljenih več
vprašanj kot je bilo odgovorov
nanje, zlasti praktičnih. ki bi bili
delegatom v resnično pomoč pri
opravljanju njihove naloge. D. J


